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Protokół nr XXX/21 z sesji zdalnej Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 

23 czerwca 2021 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady XXX zdalnej sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji otworzył o godz. 

1300 Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał 

wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot. – lista obecności radnych) oraz wszystkie 

osoby uczestniczące w transmisji dzisiejszej sesji, szczególnej, bowiem 

absolutoryjnej, dziękując równocześnie za obecność, zaś mediom za 

zainteresowanie. Następnie poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu 

Powiatu obrady Rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei przebieg sesji zostanie zarejestrowany na 

karcie CF (compact flash), nagranie to stanowić będzie załącznik do protokołu. 

Kolejno poinformował również, iż obrady odbywać się będą zgodnie z klauzulą 

informacyjną dotyczącą obowiązku informacyjnego RODO w  sprawie nagrywania 

przebiegu sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Kolejno poprosił radnych 

o potwierdzenie swojej obecności na oprogramowaniu Esesja. Następnie przekazał,  

że ustawowy skład Rady wynosi 23 radnych i na podstawie potwierdzeń 

uczestnictwa w sesji zdalnej uczestniczy 22 radnych.  

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Andrzej Babiński 

2. Barbara Bandoła 

3. Roman Bańczyk 

4. Bogumiła Boba 

5. Damian Cieszewski 

6. Helena Gąska 

7. Zdzisław Goik 

8. Zdzisław Grygier 

9. Danuta Kocurek 

10. Wojciech Lala 

11. Waldemar Lipus 

12. Marek Lucjan 

13. Aleksander Malcher 

14. Janusz Orlik 

15. Michał Pudełko 
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16. Stefan Ryt 

17. Paweł Sadza 

18. Jerzy Sodzawiczny 

19. Krzysztof Spyra 

20. Krystian Szostak 

21. Marian Szwarc 

22. Grzegorz Wanot 

23. Alojzy Wojciech 

Następnie prowadzący obrady przekazał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Podał, że wszyscy radni otrzymali porządek 

obrad (zał. nr 2 do prot.), w związku z tym zapytał, czy ktoś z radnych, bądź 

Zarządu zgłasza jego uzupełnienie?  

P. Starosta poprosiła o rozszerzenie porządku obrad o dodatkowy projekt uchwały 

Rady w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowy Targ  

z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w pożarze mieszkańców 

miejscowości Nowa Biała (Druk Nr 9). Dodała, że chodzi o solidarną reakcję 

wobec nieszczęścia, które wydarzyło się w Nowej Białej. Przekazała, że chodzi  

o pomoc dla Gminy, a jednocześnie zachęcenie innych samorządów do takiej 

solidarnej reakcji. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos, wobec ich braku, zarządził 3 - minutową przerwę w obradach, ze względu  

na konieczność uzupełniania porządku obrad w systemie Esesja.  

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Staroście, celem 

przedstawienia uzasadnienia ww. projektu uchwały. 

P. Starosta  poinformowała, że w dniu 19 czerwca br. w miejscowości Nowa Biała  

w Gminie Nowy Targ, w wyniku pożaru spłonęło 25 budynków mieszkalnych  

oraz 50 budynków gospodarczych i inwentarskich. 109 osób z 27 rodzin zostało 

poszkodowanych, w tym 27 dzieci w różnym wieku. Poszkodowani mieszkańcy  

Nowej Białej stracili niejednokrotnie dorobek życia. W wyniku pożaru ucierpiały 

również zwierzęta gospodarskie, spłonęły płody rolne oraz maszyny rolnicze. Rada 

Powiatu Pszczyńskiego postanowiła solidarnie wesprzeć działania związane 

z naprawą powstałych szkód. Ponadto poinformowała, że z treści projektu uchwały 

wynika, że Rada Powiatu uchwala udzielić z budżetu Powiatu Pszczyńskiego 
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pomocy finansowej Gminie Nowy Targ z przeznaczeniem na pomoc dla 

poszkodowanych w pożarze mieszkańców miejscowości Nowa Biała. Pomoc 

finansowa, o której mowa, zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu na 2021 rok w wysokości 10 000 zł. Z kolei szczegółowe warunki udzielenia 

pomocy finansowej oraz zasady ich rozliczania, określone zostaną w umowie 

zawartej pomiędzy Powiatem Pszczyńskim a Gminą Nowy Targ. Do zawarcia umowy 

upoważnia się Zarząd Powiatu Pszczyńskiego. Wykonanie uchwały powierza się 

Zarządowi Powiatu, zaś uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dodała, że 

będzie bardzo wdzięczna za podjęcie tego projektu uchwały, który jest pewnym 

symbolicznym gestem w stosunku do mieszkańców Gminy Nowy Targ i miejscowości 

Nowa Biała. 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek Zarządu 

Powiatu o uzupełnienie porządku obrad poprzez dodanie w pkt 7 ppkt 6,  

tj. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowy 

Targ z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w pożarze 

mieszkańców miejscowości Nowa Biała (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 22 radnych) (zał. nr 3 do prot.).   

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

uzupełniony o dodatkowy projekt uchwały.  

Kolejno poddał pod głosowanie imienne przyjęcie porządku obrad ze zmianą  

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 22 radnych) (zał. nr 4 do prot.).   

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, porządek obrad został 

przyjęty przez Wysoką Radę pozytywnie jednogłośnie.  
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Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 maja 2021 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z XXIX sesji Rady z dnia 26 maja 2021 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonym do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów. Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał 

pod głosowanie imienne, projekt protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu (podczas 

głosowania zdalnego obecnych było 22 radnych) (zał. nr 5 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania powyższy protokół został 

przyjęty przez Wysoką Radę pozytywnie jednogłośnie.  

Podczas obrad do posiedzenia zdalnego dołączyła radna Bogumiła Maria Boba,  

w związku z czym obecnych było 23 radnych.  

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, które w dniu 

dzisiejszym umieszczone zostało na oprogramowaniu Esesja, po czym poprosił 

p. Starostę o jego przedstawienie. 

P. Starosta Pszczyński Barbara Bandoła przedstawiła sprawozdanie z pracy Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego w okresie od dnia 26 maja 2021 r. do dnia 

22 czerwca 2021 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania do przedstawionego 

sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 
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Ad. 4. Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2020. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt czwarty porządku obrad zgodnie  

z ustawą, która obowiązuje od bieżącej kadencji, dotyczy rozpatrzenia raportu  

o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2020. Dodał, że jest to ważne wydarzenie.  

Ad. 4.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  

p. Staroście, która przedstawiła raport o stanie Powiatu Pszczyńskiego za rok 2020, 

który był rokiem pandemicznym,  zgodnie z załącznikiem nr 7 do protokołu. 

Ad. 4.2) 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ten poświęcony jest debacie nad 

raportem. Poinformował, że do dnia 22 czerwca br. nikt z mieszkańców nie dokonał 

pisemnego zgłoszenia chęci uczestnictwa w dzisiejszej debacie, popartego 

podpisami co najmniej 300 osób. Następnie otworzył debatę nad przedstawionym 

raportem, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

Ad. 4.3) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego  wotum  zaufania za 2020 rok, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 8 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

stwierdził,  że uchwała Nr XXX/269/21 Rady Powiatu Pszczyńskiego w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego  wotum  zaufania za 2020 rok, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę (zał. nr 9 do prot.). 

Kolejno pogratulował Zarządowi Powiatu. 

P. Starosta podziękowała Wysokiej Radzie za okazane zaufanie oraz członkom 

Zarządu Powiatu i wszystkim osobom w każdym miejscu Powiatu Pszczyńskiego,  

które przyczyniły się do tego, że rok 2020 był mimo wszystko bardzo rozwojowym.   
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Przewodniczący Rady raz jeszcze pogratulował p. Staroście.  

Ad. 5. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Powiatu 

Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu 

Pszczyńskiego za 2020 rok. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ten dotyczy rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem 

rocznym z wykonania budżetu Powiatu Pszczyńskiego za 2020 rok. 

Ad. 5.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

p. Staroście, w imieniu której wystąpił Marek Dutkowski Skarbnik Powiatu, zgodnie 

z załącznikiem nr 10 do protokołu. 

Ad. 5.2) 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącym Komisji 

Stałych Rady, którzy przedstawili opinie Komisji w sprawie sprawozdania 

finansowego Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym z wykonania 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 24 maja 2021 r. (zał. nr 11 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier przedstawił pozytywną opinię Komisji z dnia 24 maja 2021 r. (zał. nr 12  

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko przedstawił pozytywną 

opinię Komisji z dnia 24 maja 2021 r. (zał. nr 13 do prot.). 

Ad. 5.3) 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 

4200/I/59/2021 z dnia 12 kwietnia 2021 roku I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Pszczyńskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 rok (zał. nr 14 

do prot.). 
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Ad. 5.4) 

Kontynuując Przewodniczący Rady otworzył dyskusję odnośnie powyższych 

sprawozdań, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku 

obrad.  

Ad. 5.5) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Pszczyńskiego wraz ze 

sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu Powiatu Pszczyńskiego  

za 2020 rok i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 15 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr XXX/270/21 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 23 

czerwca 2021 r. w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Pszczyńskiego wraz ze sprawozdaniem rocznym 

z wykonania budżetu Powiatu Pszczyńskiego za 2020 rok, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę (zał. nr 16 do prot.). 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt szósty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia jednego z ważniejszych projektów uchwał, mianowicie w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Pszczyńskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu za rok 2020. 

Ad. 6.1) 

Zgodnie z tym punktem porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Romanowi Bańczykowi Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który odczytał 

wniosek sformułowany do Rady Powiatu z dnia 2 czerwca 2021 r. o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Pszczyńskiego za 2020 rok (zał. nr 17 do prot.). 
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Ad. 6.2) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr 4200/II/106/2021 z dnia 

|9 czerwca 2021 roku II Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Pszczyńskiego (zał. nr 18 do prot.). 

Ad. 6.3) 

Kontynuując Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w sprawie ww. uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 6.4) 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium 

dla Zarządu Powiatu Pszczyńskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 

2020, po czym poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 19 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Na podstawie wyników przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady 

z wielką satysfakcją i radością stwierdził, że uchwała Nr XXX/271/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

z tytułu wykonania budżetu Powiatu za rok 2020 rok, została przyjęta pozytywnie 

jednogłośnie przez Wysoką Radę (zał. nr 20 do prot.). Przekazał, że świadczy to  

o dużym poziomie zaufania, o świetnie wykonanej pracy i doskonale funkcjonującym 

zespole, a przede wszystkim o naszej dojrzałości samorządowej, bowiem wszyscy 

wiedzą doskonale o tym, że tego typu głosowania, kiedy zdarza się, że radni mają 

różne zdania na dany temat, zdarzają się niezwykle rzadko, stąd chyli czoła przed 

wszystkimi radnymi, bowiem są to zawsze miłe momenty. Dodał, że tak naprawdę są 

dwie najważniejsze sesje w roku, tj. sesja absolutoryjna oraz sesja, na której 

planowany jest budżet i praca na kolejny rok, jest to niezwykła satysfakcja, dlatego 

pogratulował wyników głosowania p. Staroście wraz z Zarządem i pracownikami 

Starostwa. 

P. Starosta przekazała, że to jest taki moment, kiedy trudno ukryć wzruszenie,  

dlatego, że sama również chciała pogratulować kolegom z Zarządu Powiatu  
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oraz p. Skarbnikowi, służbom finansowych oraz wszystkim Naczelnikom za to,  

że zarówno wotum zaufania, jak i absolutorium uznała Wysoka Rada i obdarzyła tak 

wielkim zaufaniem. Jednocześnie zauważając to, że ten trudny pandemiczny rok, tak 

jak już wcześniej zdążyła powiedzieć nie był stracony, był rozwojowy. Kolejno 

dziękując za olbrzymie zaufanie, przypomniała iż w pewnym momencie wszyscy 

byliśmy zależni od służb medycznych, nasza kondycja, zdrowie, to czy będziemy 

pracować, czy sprawy Powiatu i wszystkich mieszkańców będą się toczyć. 

W związku z powyższym podziękowała wszystkim, którzy o to zdrowie dbali, 

wszystkim lekarzom, pielęgniarkom, służbom medycznym, ratowniczym, a przede 

wszystkim załodze naszego Szpitala. Dodała, że jest potrzeba by to powiedzieć, 

bo być może nie będzie takiej okazji, by wszyscy mogli tego wysłuchać i przyłączyć 

się do tych podziękowań za poświęcenie, które w 2020 roku było ich udziałem, 

a pozwoliło ten rok przetrwać. Dodała, że szczególna rola przypadła Powiatowemu 

Urzędowi Pracy w Pszczynie, bowiem ochrona miejsc pracy oraz intensywne 

działania jednostki bardzo pomogły wielu osobom, firmom, osobom zatrudniającym 

i samozatrudniającym się przetrwać ten trudny czas. Kolejno podziękowała 

wszystkim Kierownikom, Naczelnikom wydziałów oraz członkom Zarządu. Następnie 

podziękowała Przewodniczącemu Rady i całej Radzie Powiatu Pszczyńskiego 

za okazane wsparcie. 

Ad.7 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt siódmy porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 

Ad. 7.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy powierzenia 

gminom Pawłowice i Suszec zimowego utrzymania dróg powiatowych,  

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez dwie Komisje stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 17 czerwca 2021 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier  odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 22 

do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały,  

wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie 
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powierzenia gminom Pawłowice i Suszec zimowego utrzymania dróg 

powiatowych i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 23 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/272/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie powierzenia gminom Pawłowice i Suszec zimowego 

utrzymania dróg powiatowych, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez 

Radę Powiatu (zał. nr 24 do prot.). 

Ad. 7.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody  

na przejęcie zadania publicznego Województwa Śląskiego w zakresie 

zarządzania drogami, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez dwie Komisje 

stałe Rady Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 17 czerwca 2021 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier  odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 22 

do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przejęcie zadania publicznego Województwa Śląskiego w zakresie 

zarządzania drogami i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania 

zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 25 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/273/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania publicznego 

Województwa Śląskiego w zakresie zarządzania drogami, została przyjęta 

pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 26 do prot.). 

Ad. 7.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy określenia zadań,  

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez 

dwie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 17 czerwca 2021 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 27 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i poddał go pod głosowanie imienne  

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 28 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/274/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 29 do prot.). 

Ad. 7.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok, po czym udzielił głosu p. Staroście. 

P. Starosta poprosiła o wprowadzenie autopoprawki, zgodnie z załącznikiem nr 30  

do protokołu. 
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Kolejno Przewodniczący Rady poprosił przedstawienie opinii przez wszystkie 

Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 17 czerwca 2021 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier  odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 22 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 27 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok wraz z autopoprawką i poddał  

go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego obecnych było  

23 radnych) (zał. nr 31 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/275/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2021 rok,  

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 32 do prot.). 

Ad. 7.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2021-2030, po czym poprosił przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 17 czerwca 2021 r. (zał. nr 21 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier  odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 22 

do prot.). 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 21 czerwca 2021 r. (zał. nr 27 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata  

2021-2030 i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 33 do prot.). 

Głosowanie: 

za- 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/276/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2021-2030, została przyjęta pozytywnie większością głosów 

przez Radę Powiatu (zał. nr 34 do prot.). 

Ad. 7.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały, który został wprowadzony  

w dniu dzisiejszym do porządku obrad dotyczy udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Nowy Targ z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych 

w pożarze mieszkańców miejscowości Nowa Biała, po czym otworzył dyskusję 

nad projektem uchwały. Wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania 

zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 35 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXX/277/21 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowy Targ  

z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w pożarze mieszkańców 

miejscowości Nowa Biała, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę 

Powiatu (zał. nr 36 do prot.). 
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Ad. 8 Odpowiedzi na interpelacje.  

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt ósmy porządku obrad, to odpowiedzi 

na interpelacje. Kontynuując poinformował, że na ostatniej sesji nikt z radnych nie 

złożył interpelacji. Natomiast w dniu 29 maja br. do Biura Rady wpłynęło uzupełnienie 

odpowiedzi na interpelację radnego Janusza Orlika z dnia 25 marca br., wobec braku 

chęci zabrania głosu przez Adresata odpowiedzi, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, 

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. W obecnej sytuacji, 

po zgłoszeniu na dzisiejszej sesji interpelacji, bądź zapytania, proszę o ich 

niezwłoczne przesłanie drogą elektroniczną do Biura Rady Powiatu. Wobec 

powyższego zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Wojciech Lala przekazał, że chciałby zabrać głos w ramach podziękowań.  

W pierwszej kolejności podziękował Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg  

w Pszczynie oraz ekipie technicznej, która przygotowywała i zainstalowała  

na ul. Baranowickiej w Suszcu próg zwalniający. Dodał, że jest to teraz szczególnie 

istotne, bowiem w zeszłym roku zastanawiano się, jak to zrobić we współpracy 

z Gminą Suszec. Przekazał, że wiosną tego roku udało się to zainstalować. Kolejno 

zarówno jako radny, jak i Prezes Związku Górnośląskiego w Suszcu, działający na 

kanwie kulturowej, podziękował zarówno Zarządowi Powiatu, jak i Naczelnikowi 

Wydziału Promocji Powiatu i Integracji Europejskiej wraz z pracownikami za pomoc 

w sfinansowaniu kolejnej książki pt. „Tam nad Wisłą w dolinie siedziała dziewczyna”. 

Poinformował, że jest to książka wydana przez Związek Górnośląski, w znacznej 

części sfinansowana ze środków Powiatu Pszczyńskiego, która ma służyć 

popularyzacji nie tylko pieśni ludowej, ale przede wszystkim społecznej, 

gospodarczej, okazjonalnej, patriotycznej. Kolejno zaprezentował książkę, którą 

każdy z radnych we właściwym czasie otrzyma do swojej półki w Biurze Rady. 

Przekazał, że na razie może zaprezentować książkę jedynie przez internet.  

Dodał, że dla niego najważniejszą i najcenniejszą informacją, a zapewne dla radnych 

również jest to, że średni wiek zespołu redakcyjnego książki wynosi 25 lat.  

Przekazał, że praktycznie książkę przygotowała i wydała młodzież z Suszca. Dodał, 



15 

 

że jego zdaniem wszyscy będą z tego korzystać, ale jest wręcz przekonany, że 

jeszcze dzisiaj. 

Przewodniczący Rady podziękował przedmówcy dodając, że jego wypowiedź  

tak naprawdę nadawała się do punktu, który dotyczy składania wniosków 

i oświadczeń, co nie zmienia faktu, że to bardzo miłe. 

Radny Krzysztof Spyra złożył interpelację w sprawie przebudowy skrzyżowania  

ul. Pszczyńskiej z ul. Jana Pawła II w Kobielicach, czyli DW 935 z drogą powiatową 

(załącznik nr 37 do protokołu). Przekazał, że przedmiotowe skrzyżowanie ma złą 

geometrię i słabą widoczność. W ostatnich latach dochodziło tam do licznych 

wypadków, w tym śmiertelnych oraz kolizji. Przekazał, że sprawa podnoszona jest 

przez społeczność lokalną Kobielic oraz radnych Gminy Suszec. Przekazał, że 

interpelacja dotyczy wystąpienia do  Zarządu Dróg Wojewódzkich o zawarcie 

stosownego porozumienia, co do przebudowy skrzyżowania. Dodał, że oczywiście 

sama przebudowa skrzyżowania leży w gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich. Z kolei 

z informacji, które udało się uzyskać w grę wchodzi również konieczność przebudowy 

jakiegoś odcinka drogi powiatowej (kilkudziesięciu metrów). Dodał, że przedmiotową 

interpelację prześle do Biura Rady. 

Starosta w odniesieniu do wypowiedzi przedmówcy przekazała, że jest to bardzo 

ważna interpelacja i jest to temat, którym Powiat już się zajmuje. Dodała, że podobna 

interpelacja w tej sprawie wpłynęła już z Gminy Suszec. Poinformowała, że odbyły 

się już spotkania na miejscu i Zarząd wie o problemie, dlatego Zarząd zajmie się 

interpelacją przedmówcy na tyle szybko, na ile jest to możliwe. Dodała, że Zarząd 

będzie starał się zachęcić Zarząd Dróg Wojewódzkich, by rozwiązać problem jak 

najszybciej. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady, zamknął 

ten punkt porządku obrad.  

Ad. 10 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, czy 

oświadczenia? 

Radny Wojciech Lala w uzupełnieniu złożonej interpelacji przez radnego Krzysztofa 

Spyrę przekazał, że przy okazji jakiegoś spotkania rozmawiał z radnym Antonim 

Kusiem z Kobielic, który również zabiegał o to, aby doszło do spotkania, by móc 
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przyspieszyć temat. Przekazał, że ww. radny złożył interpelację, a sprawę nadzoruje 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Nogły. Następnie poprosił Zarząd, 

aby zajął się powyższym tematem. Dodał, że radni jeżdżą tą drogą i wiedzą, jak ona 

wygląda. Dodał, że nie jest to jedyne skrzyżowanie, które należałoby poprawić na 

odcinku od Pszczyny, aż do granic Powiatu Pszczyńskiego. Poinformował, 

że ul. Pszczyńska na odcinku od Rudziczki do Żor jest zdecydowanie lepiej zrobiona, 

aniżeli od Rudziczki w kierunku Pszczyny. Dodał, że jest to bardzo pilna sprawa. 

Kolejno podziękował radnemu Krzysztofowi Spyrze za złożenie w tej sprawie 

interpelacji. 

Radny Aleksander Malcher złożył zapytanie odnośnie ul. Studzienickiej w Piasku,  

która była wykonywana (załącznik nr 38 do protokołu). Dodał, że zostały tam 

wykonane odwodnienia i nawierzchnia po wykonanych pracach jest nierówna.  

Przekazał, że w ostatnim czasie parokrotnie zahaczył podwoziem samochodu.  

Dodał, że nie wie, czy ktoś to w jakiś sposób kontroluje, w jakim jest to stanie i jak 

będą przebiegać prace. Poinformował, że rozumie, iż będą wykonywane kolejne 

etapy prac, ale pomiędzy pracami, które są wykonywane, należałoby nadzorować 

przedsięwzięcie, aby droga była do bezpieczniejszego użytku. Dodał, że jest to 

bardzo ważna droga, po której przejeżdża bardzo dużo samochodów. Przekazał, 

że jego zdaniem stan drogi spowodowany jest ciężkimi samochodami, które tam 

przejeżdżają, bowiem jest to jedyny taki przejazd i wyrządzają większe szkody, 

aniżeli pojazdy osobowe. W związku z powyższym zapytał, jak sprawa wygląda, 

na jakim jest etapie, jak będzie przygotowana do dalszej przebudowy? Dodał, 

że rozumie, iż wszystko jest w trakcie prac. 

Przewodniczący Rady odnośnie wypowiedzi przedmówcy przekazał, że jest to 

bardziej wniosek w tym punkcie. 

Starosta przekazała, że oczywiście Zarząd Powiatu odpowie na wniosek złożony 

przez radnego Aleksandra Malchera. Dodała, że nadzór pełni Powiatowy Zarząd 

Dróg w Pszczynie i jest tam problem z uzgodnieniem organizacji ruchu z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, dlatego nastąpiło pewne spowolnienie. 

Przekazała, że uwaga radnego Aleksandra Malchera jest słuszna, dlatego Zarząd 

Powiatu przyjrzy się sprawie i poprosi Powiatowy Zarząd Dróg, aby przeanalizował 

problem. Zwróciła uwagę, że trudno uzgodnić organizację ruchu z Generalną 

Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad, stąd prace spowolniały, ale nie chciałaby, 
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aby trwało to zbyt długo. Dlatego będą czynione zabiegi, aby jak najszybciej 

rozwiązać organizację. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady,  

zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 11 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały m.in.: Raport o stanie 

Powiatu Pszczyńskiego za rok 2020, Raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Pszczynie za rok 2020, 

założenia reformy podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą 

w rodzaju świadczenia szpitalne oraz założenia reformy ze strony Ministerstwa 

Zdrowia. Kolejno poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 25 sierpnia br. 

o godz. 1300  żywiąc jednocześnie nadzieję, że po okresie wakacyjnym, kiedy już 

większa część społeczeństwa być może będzie zaszczepiona i będzie można sobie 

pozwolić, kiedy znikną obostrzenia, na spotkanie się na sali sesyjnej, w trakcie obrad 

na żywo, czego życzyłby radnym oraz sobie. Z uwagi na to, że dziś obchodzimy 

„dzień taty”, złożył wszystkim tatom najserdeczniejsze życzenia, świadomości 

spełnienia, jak i pociechy z dzieci. Ponadto z uwagi, że przed nami okres i sezon 

wakacyjny, urlopowy życzył bezpiecznych wyjazdów i bezpiecznych powrotów oraz 

odpoczynku, oby czas pandemii poszedł w niwecz i zapomnienie w trakcie 

urlopowych, wakacyjnych wojaży. 

P. Starosta w nawiązaniu do wypowiedzi przedmówcy dołączyła do życzeń dla 

wszystkich tatusiów, których mamy blisko albo w sercu, życząc wszystkiego dobrego.  

Z kolei w odniesieniu do bezpieczeństwa podkreśliła, że Powiatowy Punkt Szczepień 

Powszechnych w Pszczynie od dzisiaj szczepi również bez rejestracji. Dodała, że 

bardzo jej zależy, aby do jesieni, jak najwięcej mieszkańców Powiatu Pszczyńskiego  

i jak najwięcej osób zostało zaszczepionych. Dlatego też przygotowanych zostało  

150 szczepionek dziennie dla osób, które nie zdążyły lub do tej pory nie 

zarejestrowały się i nie chcą przechodzić tej procedury, aby mogły skorzystać. 

Dodała, że dziś już wiadomo, że do godziny 1000 z ogłoszenia skorzystało około 

20 osób, co bardzo cieszy, z uwagi na to, że jest to pierwszy dzień, w którym istnieje 

taka możliwość. W związku z powyższym zwróciła się do wszystkich 

zainteresowanych, aby zechcieli skorzystać z tej możliwości. Dodała, że obrady Rady 

Powiatu są doskonałym przykładem tego, jak ciągle jeszcze istnieją ograniczenia i są 
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one bardzo realne. Jeśli będziemy się szczepić, będziemy bezpieczniejsi, będziemy 

mogli spotykać się i pracować w bezpośrednim kontakcie ze sobą. 

Przewodniczący Rady przekazał, że dzisiejsza sesja jest wyjątkowa z kilku powodów 

mianowicie, że jest to sesja absolutoryjna oraz dotycząca wotum zaufania,  

a przede wszystkim sesja, która może być przykładem dla innych samorządów, 

dlatego chyli przed radnymi czoła, bowiem to zaszczyt i przyjemność pracować 

w gronie prawdziwych samorządowców, którzy wiedzą, czym jest samorząd. 

Dodał, iż żałuje, że nie można spotkać się na żywo w trakcie sesji, ale cieszy się 

na każde spotkanie z radnymi poza salą sesyjną. Kolejno podziękował i pogratulował 

raz jeszcze dzisiejszego wyniku Zarządowi Powiatu oraz wszystkim pracownikom 

zespołu. 

Ad. 12 Zamknięcie obrad XXX sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego.  

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął obrady XXX sesji 

Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji o godz. 1453, wypowiadając stosowną 

formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 39 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


